

Spring Clean-up 2025

Nettoyage du printemps



Every Spring, the Town offers residents the opportunity to clear-out their sheds and their garages in their community by doing a Spring Clean-up Day.

***Items in trailer will not be picked up**

Items to be picked up:

- Furniture
- Miscellaneous household items
- Mattresses
- Branches, leaves, etc... will be picked up if they are placed in bags or boxes or they must be tied in bundles no heavier than 25 kg (55 lbs)

Items not picked up:

- Construction materials
- Paint
- Propane tanks
- Automobile bodies or parts of scrap metal
- Tires
- Domestic garbage

Charlo

June 2nd, 2025

Blackland to Seaside (McNeil Road)

May 19, 2025

Point La Nim and Dalhousie Junction

May 19, 2025

Dalhousie

May 20 to May 23, 2025

*Branches only

May 26 to May 30, 2025

*Other Materials

reception@heron-bay.ca

506-684-7600

It is to be noted that all items shall be at the curb no later than 7h00 p.m. the previous night and the **truck will only be passing once at each address.**

Some items like tires can be dropped off for free at various locations and other items, like construction materials, can be disposed at the L.C.L Excavation 2006 construction and demolition landfill (charges will be applied according to weight) you can call at (506)-684-3453 for more information.

For collection of large appliances and/or metal, you may wish to contact Andy's Metals (506)-684-0575.

For additional information, visit www.recylenb.com or call the Restigouche Solid Waste Commission at (506)-789-2111.

Spring Clean-up 2025

Nettoyage du printemps

Chaque printemps, la Ville offre aux citoyens(nes) l'opportunité de nettoyer les remises et les garages de leur communauté, en faisant la cueillette de différents articles :

***Articles dans une remorque ne seront pas ramassés.**

Articles qui seront ramassés :

- Meubles
- Articles ménagers divers
- Matelas
- Branches, arbres, déchets de jardin, feuilles, etc.... seront ramassés à condition que ceux-ci soient placés dans des sacs, des boîtes ou ils doivent être attachés en paquets ne pesant pas plus de 25 kg (55 lbs).

Articles NON ramassés :

- Matériaux de construction
- Peinture
- Réservoirs de propane
- Carrosseries d'automobiles ou ferraille
- Pneus
- Les ordures ménagères



Charlo

2 juin, 2025

Blackland à Seaside (Chemin McNeil)

19 mai, 2025

Point La Nim et Dalhousie Junction

19 mai, 2025

Dalhousie

20 au 23 mai, 2025

*Branches seulement

26 au 30 mai, 2025

*Tout autre matériaux

Tous les articles devront être placés au bord de la rue avant 19 h la soirée avant la cueillette. **Le camion ne passera qu'une seule fois à chaque adresse.**

Certains articles, tels que les pneus, peuvent être déposés gratuitement à différents endroits et les autres articles, tels que les matériaux de construction, peuvent être apportés au centre de construction et de démolition au site d'enfouissements de L.C.L Excavation 2006 (frais selon le poids) veuillez téléphoner au (506) 684-3453 pour plus d'info.

Pour le ramassage des gros appareils électroménagers, vous pouvez contacter Andy's Metals (506) 684-0575

Pour plus de détails, visitez www.recyclenb.com ou appelez la Commission des déchets solides du Restigouche au 506-789-2111.

reception@baiedesherons.ca
(506)684-7600